


# Brief CV

中文姓名/ Name	刘杨/Yang Liu	性别/ Gender	男/Male	
职称 (Pro./Dr.)	博士/Dr.	国家 /Country	中国/China	
所在单位 University/Department	云南大学建筑与规划学院 Architect and Urban Planning School of Yunnan University			
研究领域 Research Area	BIM、数字孪生、工程管理信息化			
<p>Brief introduction of your research experience:</p> <p>刘杨，男，1981 年出生于天津市。2012 年获重庆大学管理科学与工程专业博士学位，现就职于云南大学建筑与规划学院。主要研究方向为 BIM、数字孪生、工程管理信息化等。出版专著 2 部，公开发表论文 30 多篇，出版教材 20 余部。申请发明专利 3 项，软件著作权 2 项。指导学生获得全国各类 BIM 竞赛获奖 20 余项。</p> <p>Liu Yang, male, was born in Tianjin in 1981. In 2012, he received a Doctor Degree in management science and engineering from Chongqing University, and now works in the school of architecture and planning, Yunnan University. The main research directions are BIM, digital twin, engineering management information, etc. Published 2 monographs, published more than 30 papers, published more than 20 textbooks. Three invention patents and two software copyrights were applied. Guided the students to win more than 20 awards in all kinds of BIM competitions.</p>				

\*\*\*\*\*All the columns need to be filled in.